
   Jegyzőkönyv 
 

 

 

Készült: Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2024. 02. 29. napján 1400 

órakor a Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal I. emeleti tárgyalótermében kezdődő 

munkaterv szerinti, nyilvános képviselő-testületi üléséről. 

 

 

Jelen vannak: Karsai József   polgármester 

  Pintér Gergő   alpolgármester  

  Erdős Sándor János képviselő 

 Horváth Ferencné  képviselő  

  Kujbus András György képviselő  

 Rózsa János  képviselő 

 

Tanácskozási joggal jelen van: 

  Dr. Szalontai András jegyző 

 

Jegyzőkönyvvezető: 

  Kaszáné L. Ágnes  köztisztviselő 

 

Bejelentés nélkül távol maradt:  

 Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

 

További jelen lévők:  

 Horváth-Vízvári Szilvia pénzügyi ügyintéző 

 Keserű Valéria  művelődési ház vezető 

 Tánczos Krisztina   könyvtáros 

 Dr. Hofmann-né Hetesi Noémi SZASZK Intézményvezető 

  

 

Karsai József polgármester köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy Kadarkút Város 

Önkormányzata Képviselő-testülete 7 tagjából 6 fővel megjelent, az ülés határozatképes, az 

ülést megnyitja.  

Karsai József polgármester javasolja, hogy a képviselő-testület a meghívóban szereplő 

napirendet tárgyalja. Megkérdezte van-e más javaslat. 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

Zárt ülésre lenne egy napirendi ponti javaslatom. Önkormányzati bérlakás témában, ha a 

képviselő-testület támogatná. 

 

Karsai József polgármester 
Alpolgármester Úr indítványozta a zárt ülés tartását. Aki ezzel egyetért, kérem 

kézfelemeléssel jelezze.  

Kadarkút Város Önkormányzatának képviselő-testülete 6 igen szavazattal rendkívüli, zárt ülés 

tartását rendelte el. A napirendi pont címe Önkormányzati bérlakások. 

 

Az indítvány a nyilvános ülés napirendi pontjait nem érinti. 

 



Napirend: 

1. Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal 2024. évi költségvetés 

tervezetének tárgyalása 

 Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

2. Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

rendelettervezete a 2024. évi költségvetésről 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

3. A Humánügyi Bizottság 2023.évi munkájáról szóló beszámoló 

tárgyalása 

Előadó: Horváth Ferencné Humánügyi Bizottság elnöke 

 

4. A 2024. évre szóló összesített közbeszerzési terv elfogadása 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

5. Közútkezelői hozzájárulás és ideiglenes forgalomszabályozási terv 

jóváhagyása a Kadarkút, Virág utca 19. szám alatti ingatlan 

gázellátásához 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

6. A MEDICOPTER ALAPÍTVÁNY támogatás megállapítására irányuló 

kérelme 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

7. Egyebek 

 

 

A javaslat alapján Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal 

az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

18/2024.(II.29.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

meghívóban szereplő napirendet elfogadja. 

 

 

1. Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal 2024. évi költségvetés tervezetének tárgyalása 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

Előterjesztés írásban kiadva. 

 

Köszöntöm a képviselő-testületi ülésen megjelenteket. A Kadarkúti Közös Önkormányzati 

Hivatal 2024. évi költségvetésének tárgyalásához elkészült az előterjesztés, amely 

számszakilag tartalmazza a bevételeket és a kiadásokat. Én az előterjesztést nem kívánom 

kiegészíteni, kérdésekre szívesen válaszolok. 

 



 Karsai József  polgármester 

A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság tárgyalta a Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal 

2024. évi költségvetését, felkérem a bizottság elnökét mondja el a bizottság véleményét a 

költségvetéssel kapcsolatban. 

 

Erdős Sándor János képviselő, Pénzügyi és Gazdasági Bizottság elnöke 
A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság ülésén, elfogadásra javasolta a Kadarkúti Közös 

Önkormányzati Hivatal 2024. évi költségvetés tervezetét. 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

A költségvetési törvény alapján a 14-es szorzószámunk alapja a tavalyi évet érintően 5,5 

millió forint volt. Az idei évben a költségvetési törvény alapján 6 milliós alappal+ Varga 

Mihály pénzügyminiszter Úr a minimálbér változások okán ezt további 633.500 Ft-tal 

megemelte. Tehát az idei finanszírozásunk  5.450.000 Ft helyett 13,9 x 6.633.500 Ft lett. Ezen 

felül sikerült a tavalyi évben egy 10 millió forintos megtakarítást elérni. A 2022 év végén 

megüresedett státusz továbbra sincs betöltve és így is el tudjuk látni a feladatainkat. 

 

Ezen jelentős adatváltozás miatt egy 15%-os átlagos béremelést tudnánk végre hajtani.  

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

 Karsai József  polgármester 

Javaslom, hogy a képviselő-testületek az előterjesztés szerinti tartalommal fogadják el a 

Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal 2024. évi költségvetését. Aki a javaslattal egyetért, 

kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 19/2024.(II.29.) önkormányzati 

határozata a Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal 2024. évi költségvetésének 

elfogadásáról 

 

A Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal 2024. évi költségvetését az előterjesztés szerint 

elfogadja. 

 

1.) 2024. költségvetési évben a Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal 

 

a) bevételi főösszege: 135.595.597,- Forint, melyből 

     aa) irányító szervi támogatás:      130.195.783,- Forint 

  ab) közvetített szolgáltatások ellenértéke:             850.000,- Forint 

  ac) egyéb közhatalmi bevételek előirányzata:                     0,- Forint 

  ad) szolgáltatások ellenértéke:              300.000,- Forint 

  ae) egyéb működési célú tám. Áht-n belülről:      2.948.425,-  Forint 

  af) előző évi költségvetési maradvány igénybevétele:   

                       1.301.389,- Forint 

 

b) kiadási főösszege: 135.595.597,- Forint, melyből 

 ba) személyi juttatások:           98.953.121,- Forint 
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 bb) munkaadókat terhelő járulékok és szociális hozzájárulási adó:  

              13.092.476,- Forint 

 bc) dologi kiadások:           22.550.000,- Forint 

bd) beruházások:            1.000.000,- Forint 

 

 

 c) engedélyezett állományi létszáma: 16 fő, melyből 

  teljes munkaidőben foglalkoztatott köztisztviselő:    15 fő 

  Munka Törvénykönyve alapján foglalkoztatott fizikai alkalmazott:   1 fő 

 

2.) A Képviselő-testületek megbízzák Kadarkút Város Polgármesterét, hogy a Közös 

Önkormányzati Hivatal költségvetésének Kadarkút Város Önkormányzatának 2024. évi 

költségvetésébe való beépítéséről gondoskodjon. 

 

3.) A Képviselő-testületek megbízzák a jegyzőt, hogy a költségvetés végrehajtásáról 

gondoskodjon. 

 

Felelős: Dr. Szalontai András jegyző 

Határidő: értelem szerint 

 

 

 

2. Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének rendelettervezete a 2024. évi 

költségvetésről  

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Az előterjesztés és a rendelet-tervezet írásban kiadva. 

 

Karsai József polgármester  
A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság tárgyalta a 2024. évi költségvetés tervezetet, átadom a 

Pénzügyi és Gazdasági Bizottság elnökének a szót. 

 

Erdős Sándor János képviselő, a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság elnöke 

A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság tárgyalta a 2024. évi költségvetés tervezetet és a 

képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

 

Karsai József polgármester  
A költségvetés összeállításánál azokból a számokból indultunk ki amelyek rendelkezésünkre 

álltak. Gondjaink továbbra is azok, hogy az intézményeink működéséhez a saját bevételeink 

terhére forrást kell biztosítani. A könyvtári és a közművelődési feladatellátásnál – amelyek 

kötelező önkormányzati feladatok- a finanszírozás köszönő viszonyban sincs a költségekkel. 5 

millió forint körüli támogatást kapunk ezeknek az intézményeknek a működésére. Plusz ebből 

a támogatásból kellene finanszíroznunk a helyi civil szervezeteket, helyi sportot, egyéb más 

működő civil szervezetet. Azt gondolom, hogy ez a finanszírozás még gesztus értékűnek sem 

tekinthető. Azt lehet mondani, hogy ezen, kötelező feladatok ellátásához az Állam nem 

biztosít forrást. 

 

Az óvodánál az új mini bölcsődei csoporttal is terveztünk már. Az óvodánál a hiány reméljük, 

hogy hónapról hónapra csökken. Az új mini bölcsődei csoportnál a képviselő-testület úgy 

döntött, hogy a biztos kezdet gyerekháznál foglalkoztatott 2 fő bére bent szerepel. Ha meglesz 
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a működési engedély attól kezdve kapunk támogatást az ott dolgozók bérére és a dologi 

kiadásokra is. 

Azok a számok közelíteni fognak a minimális önerőt tartalmazó finanszírozáshoz. Beadtuk az 

új mini bölcsődei csoport működése iránt a kérelmet. 

Kértük a hatóságokat, hogy az engedélyezési eljárást próbálják minél előbb lezárni. 

Az átalakítás megtörtént. Még két kézmosót kell felszerelni és egy ajtót kell beépíteni, mert a 

gyerekek öltözése a folyósón történik és a folyosónak zártnak kell lennie. 

A bölcsőde udvart az embereink kialakították. Parkosítunk és egy-két játékot kell még 

beszerezni. A szakértővel egyeztetett bölcsődei eszközök is megérkeztek. 

Nagyon örülök annak, hogy van igény és van gyerek. 

Elmondta, ha lesz pályázati forrás, akkor a szigetelése is meg lesz oldva az épületnek. 

 

A fejlesztési forrásaink fedezetét pályázatok biztosítják. Lezárult a hátralévő fejlesztések 

közbeszerzési eljárása. A Szabadság utcai vízrendezés, járda, a sportöltözőnél a parkolók 

kialakítása, a postánál a parkolók kialakítása, az alapszolgáltatási központnál a parkoló 

végleges burkolattal történő ellátása, az idősek szabadidős tevékenységét szolgáló 

létesítmények fejlesztése – filagória, járda stb.- a Petőfi utca elejének vízelvezetése. 

 

11 ajánlattevő volt és jó ajánlatot kaptunk a kivitelezésre. 

Büszke lehet arra a képviselő-testület, hogy ezekben a nehéz időkben fejlesztünk, felújítunk. 

A lehetőségek eddig sem voltak köszönő viszonyban sem az igényekkel. 

Az igények mindig nagyobbak lesznek, mint a lehetőségek. Arra törekszünk, hogy minél több 

pályázati forrást tudjunk idehozni. 

Beszéltünk arról, hogy saját bevételeink terhére is kellene beruházásokat eszközölni.  

 

Elmondta, hogy a másik szempont, hogy az önkormányzatnál és intézményeinél dolgozókat 

becsüljük meg. Ha a minimálbérnél jobban meg akarjuk becsülni a dolgozóinkat, akkor azt 

saját bevételeink terhére lehet megtenni. 

Elmondta, hogy köztisztviselői bérrendezés 2010 óta nem volt. Tisztában van azzal is, hogy a 

szociális szférában is alacsonyak a fizetések. 

 

Elmondta, hogy tudja, hogy játszótér is kell, erre is lett pályázat beadva. 

 

Az Akác vendéglő és a cég megalapítása is lett tervezve a költségvetésben bevételi oldal 

nélkül, mert a számok nem ismertek. 

 

A lakbérekből befolyt bevételeket az önkormányzati bérlakások fejlesztésére költi az 

önkormányzat. Elmondta, hogy a Kossuth L. utcai bérlakást be kell fejezni, az önkormányzati 

dolgozók a hőszigetelést megoldják. Volt javaslat arra korábban, hogy értékesítsen az 

önkormányzat önkormányzati tulajdonú ingatlant. Elmondta, hogy Ő nem szívesen 

értékesítene, de ha a képviselő-testület szeretné azt a költségvetésben szerepeltetni lehet. Meg 

lehetne határozni melyik bérlakás legyen felújítva az értékesítés után befolyó összegből. 

 

111.091.910 FT költségvetési hiánnyal tervezzük ezt a költségvetést, de vannak benne olyan 

tételek, amelyek ezt a hiányt csökkentik. A költségvetést kb. a tavalyi hiánnyal terveztük. 

A civil szervezetek támogatását a tavalyi szinten terveztük. 

Beszélt a tűzoltóság támogatásáról és a szükséges változásokról. 
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Jó szívvel javasolta a képviselő-testületnek a költségvetést elfogadni, és elmondta, hogy az 

adósságot keletkeztető ügyletekből eredő fizetési kötelezettségeket is el kell fogadni ennél a 

napirendnél. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás? 

 

Erdős Sándor János képviselő 

A költségvetésben pozitív, hogy az adóbevételünk több lett. A 15 %-os béremelést pozitívnak 

tartom. 

Negatív az, hogy az összes intézményhez hozzá kell tenni. 

Megkérdezte, ha elindul az új mini bölcsődei csoport, arra is ugyanannyi támogatást adnak 

mint a meglévőre? 

 

Horváth- Vízvári Szilvia pénzügyi ügyintéző 

A kiadási oldalon a bérek benne vannak. Összesen 2,5 főt kell foglalkoztatni, ebből 1,5 fő már 

megvan. 1 főt még majd fel kell venni. A teljes bevételi oldal hiányzik hozzá, mert nincs 

működési engedélyünk, amire normatívát tudnánk igényelni. Egy bölcsődei csoport teljes 

éves normatívája kb. 19 millió forint. Bér+ üzemeltetési támogatás. 

 

Erdős Sándor János képviselő 

Ezt a pénzt időarányosan kapnánk meg? 

 

Horváth- Vízvári Szilvia pénzügyi ügyintéző 

Igen.  

 

Erdős Sándor János képviselő 

A mini bölcsőde és a bölcsőde között mi a különbség? 

 

Karsai József polgármester 

Létszám a különbség. A működési feltételek megengedőbbek egy mini bölcsődénél, mint egy 

bölcsődénél. 

 

Horváth- Vízvári Szilvia pénzügyi ügyintéző 

A bölcsőde 12 fővel működhet maximum. 

A mini bölcsőde max.8 fővel. 

Ha van 2 év alatti gyermek, akkor egy fővel kevesebb a maximális létszám. 

 

Karsai József polgármester 

A Fő utca 7-ben lévő mini bölcsőde telephelye lesz az óvodának, így két telephely lesz. 

 

Erdős Sándor János képviselő 

A hiány a kb. 111 millió forint. Ebben a bevételi oldal is benne van és még így is ennyi? Az 

iparűzési adó is benne van? 

 

Horváth- Vízvári Szilvia pénzügyi ügyintéző 

A kb. 111 millió forintba a tény reális kiadások, mellérakva a bevételi oldal és a bevétel kb. 

111 millió forinttal kevesebb. Ez a kb. 111 millió forint azért ennyi, mert a bölcsődének még 

nem tudtam a bevételi oldalát mellé rakni, az ágazati pótlékok még nem tervezhetőek. 

Az iparűzési adó is lett tervezve. A város kapott 25 millió forintot az úthasználatra, ami a 

céltartalékoknál szerepel, ezt nem éljük fel, tartalék. 
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Erdős Sándor János képviselő 

Ez a költségvetés rendben van, nagy fájdalmam, hogy nem tudunk fejleszteni. 

Amióta képviselő vagyok igazából saját erőből nem tudtunk fejleszteni. 

Beszélt arról is, hogy a Kossuth L. utcai bérlakásnál sok mindent kellene még felújítani. Az a 

véleménye, hogy sok probléma lesz a későbbiekben a bérlakásokkal. 

 

Karsai József polgármester elmondta, hogy ezeket a bérlakásokat a befolyó lakbérekből 

lehet felújítani. Ismeri a bérlakások állapotát, de az építőanyag árak magasak, a befizetett 

összegből ennyit lehet csinálni. 

 

Erdős Sándor János képviselő beszélt a nagyobb keresztmetszetű vízórák számlázási 

változásairól. 

 

Horváth- Vízvári Szilvia pénzügyi ügyintéző elmondta, hogy a változás bevezetése óta még 

nem kapott az önkormányzat számlát. 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

Köszöntötte a megjelenteket és megköszönte jegyző Úrnak és polgármester Úrnak az évről 

évre folytatott takarékos gazdálkodást. Elmondta, hogy a költségvetés tervezésénél mindig 

próbál a testület óvatos lenni, de azért év végére mindig jóval pozitívabb számok jönnek ki. 

 

Ezért lenne pár javaslatom. Szeretnék pozitívabb lenni meg merészebb. Ez lehet, hogy abból 

adódik, hogy kicsit fiatalosabb a gondolkodásom, meg bátrabb vagyok. 

Évről évre beszélünk a játszótérről, az alapszolgáltatási központ szociális dolgozóinak 

béréről, a közmunkaprogramban dolgozók kilátástalan helyzetéről. Pont azért mert a városunk 

ilyen jól működik gondoljuk át a felvetéseimet. A polgármester Úr elmondta, hogy a civil 

szervezetek támogatása maradt a tavalyi szinten. A civilszervezetek kiadásai is nőttek és 

ugyanabból a pénzből kell gazdálkodni. A szkander szakosztály részére 200.000 Ft lett 

tervezve. A SZASZK 6 fő szociális dolgozói részére is béremelést szeretnék. A 

közmunkaprogramban dolgozó zöldterület karbantartóknak a szezonban plusz juttatást kellene 

megállapítani. A költségvetésbe javaslok alaptőkét évről évre beépíteni játszótérre. Számomra 

kellemetlen Kadarkúton a játszótér hiánya. Tudom, hogy a játszótér kialakítása több 10-100 

millió forintig terjed. Évről évre egy eszközzel bővítsük a játszóteret. 

 

Az alpolgármester Úr merészebb költségvetést kért. 

 

Horváth Ferencné képviselő 

A játszóteret minél előbb ki kellene alakítani. Van-e erre pályázat?  

 

Karsai József polgármester 

Még nincs, de majd lesz a LIEDER pályázat keretében. Ez nagyságrendileg 15-20 millió 

forint. 

Elmondta, hogy ha jó játszóteret szeretnénk az drága. Drága az ütéscsillapítás. Olyan 

játékokat kell keresni, amelyeknél a szabadesés nem haladja meg a 1,5 métert. Ezeknek a 

játékoknak minősítéssel kell rendelkezniük. Állandóan felül kell a játékokat vizsgálni, karban 

kell tartani őket. Elmondta, hogy a játszótereket a gyerekek részére csinálják, nem 18-20 éves 

vandáloknak. 

 

Horváth Ferencné képviselő 

Olyan helyre kellene játszóteret telepíteni, ahol van kamera. 
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Erdős Sándor János képviselő 

Sokfele járok és nem vagyok elájulva ezektől az EU-s játszóterektől. Fontosnak tartom a 

játszóteret, azt kell eldönteni melyik korosztálynak csináljuk. A SZASZK dolgozók béreinek 

emelésével is egyet értek. 

 

Kujbus András György képviselő 

A szkander szakosztály 200.000 Ft támogatása is újragondolandó, hiszen szép sikereket érnek 

el. 

A közmunkaprogramban már volt egy szezonális honoráció, amit meg lehetne ismételni. A 

SZASZK-nál a 6 fő foglalkoztatott esetében a bérrendezés szükséges lenne. Úgy gondolom, 

hogy most tartunk ott, hogy a bérrendezés a szociális szférában is lesz. Addig lenne egy 

javaslatom és egy kérésem is egyben, ennek a problémának a megoldására. A kérésem az 

lenne, hogy egy listát szeretnék kérni intézményvezető asszonytól a dolgozókról és a 

végzettségükről. Kifejezetten a szociális szférában lévő végzettségükkel kapcsolatban. Mert 

amennyiben egy demens gondozói 2 vagy 1  éves iskola, ami önköltséggel nem jár, viszont 

elég szép ösztöndíjat kapnak ha járnak. Ráadásul ez helyben megvalósítható, igaz, hogy 

ráfordítással a saját idejükből. Heti 1 alkalommal, helyben az iskolában. Úgy gondolom, hogy 

annyit mindenképpen megérne, hogy egy tudásfejlesztéssel egybekötött plusz háztartásba 

befolyó összeget lehetne biztosítani. 

 

Karsai József polgármester 

Bérre úgy tudok rábólintani, hogy megnézem, hogy ki tudjuk-e fizetni. Amin egy 

önkormányzat a legtöbbet tud spórolni és a legtöbbet tud bukni az a bér. Mert ha a bért 

megállapítom 12 hónapra, azt ki is kell fizetni. Azzal nem lehet takarékoskodni. A fűtésen az 

energián, a papíron a tisztítószeren a dologi kiadásokon tudunk takarékoskodni, de ha egyszer 

megemeltük a bért, azon abban az évben nem tudunk takarékoskodni. Amit én feltétlen tudok 

támogatni és ha a képviselő-testület szeretné elismerni az ott dolgozók munkáját, akkor van a 

szociális munka napja, akkorra látjuk a forrásainkat és egy egyösszegű elismerést a testület 

szavazzon meg. 

A polgármester felkérte a pénzügyi ügyintézőt mondja el a SZASZK főbb költségvetési 

számait. 

 

Horváth- Vízvári Szilvia pénzügyi ügyintéző 
A SZASZK személyi juttatásai 71.404.000 Ft, járulék 9.100.00 Ft, dologi kiadás 78.976.000 

Ft, beruházás 554.000 Ft. Az összes kiadása 160.036.000 Ft és ugyanez a bevétele is. A 

bevétel a térítési díjakból a maradványából és a központi irányítószervi támogatásból amit a 

város ad át az önkormányzatnak tevődik össze. Ez 125 millió forint. A 125 millió forintból 

Állami támogatás 109.509.000 Ft. 

 

Karsai József polgármester 

A működtetéshez hozzá teszünk 15.315.000 forintot. Ezek az iskolakonyhával együttes 

költségek. Ha elindítjuk az Akác vendéglőt, akkor szeretnénk a SZASZK-ot megtisztítani 

azoktól a feladatoktól, ami nem hozzájuk tartozik, gyerekétkeztetés stb. Akkor látjuk mi az 

ami tisztán a SZASZK-hoz tartozó összeg.   

Én ezt a költségvetést most nem módosítanám és ha az a terv a későbbiekben adnánk az 

intézményvezetőnek egy keretet, aki eldönti hogyan használja fel a keretet. 

Támogatni tudnám még az egyösszegű kifizetést is ha a testület úgy dönt. A szkander 

szakosztálynál meg kell vizsgálni mit szeretnének. 
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Pintér Gergő alpolgármester 

Ettől szép az élet, hogy nagyon sok mindenben nem értünk egyet. Én nem szeretném ezt a 

költségvetést így elfogadni. Én nem szeretnék vizsgálgatni. Én ezeket az ötleteket és 

kéréseket én már megvizsgáltam. A szkander szakosztály vezetőjével már beszéltem, a 

szociális dolgozók bérével tudom, hogy legyünk óvatosak és adjunk egy egyszerit, aztán vagy 

adunk vagy nem. Én azt gondolom, hogy évekig beszéltünk róla, hogy szegények keveset 

keresnek. Én nem szeretnék tovább erről beszélni, én szeretném az Ő bérüket megemelni. Ha 

ehhez nincs támogatásom azt is elfogadom, de szeretném, ha ezek a dolgok nem lennének 

ilyen egyszerűen lesöpörve, hogy majd beszélünk róla. Ezekről már évek óta beszélgetünk. Én 

már most szeretném, hogy a szkander szakosztály részére 200.000 Ft helyett 300.000 forintot 

adjunk, SZASZK 6 fő szociális dolgozói részére 10%-os béremelést szeretnék. A játszótérre 

javaslok 5 millió forintot elkülöníteni. 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

Ezt valahonnan el kell venni, vagy a bevételi oldalt kell hozzáigazítani. Javasolnám, hogy 

külön-külön szavazzanak a képviselő-testület tagjai a módosító indítványokról. 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

Ebben kérek segítséget. 

 

Horváth Ferencné képviselő 

Ezek a javaslatok a működést nem veszélyeztetik? 

 

Karsai József polgármester 

A szkander szakosztálynál a 100.000 Ft többlet nem jelentős, de a játszótérnél az 5 millió 

forintot a tartalékból kellene biztosítani. 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

A hiányt rendkívüli önkormányzati támogatásból finanszírozzuk. 

Év közben látnánk, miből lehet biztosítani a javasolt összegeket. Egy zárószavazás előtt ez 

egy olyan nagymértékű költségvetési átszervezés, hogy erre nagyon nehéz felelősséget 

vállalni. 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

Mikor kellett volna erről beszélnünk? 

 

Rózsa János képviselő 

Mikor nem tartottuk meg a szavunkat és nem voltunk itt. 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

2024. 02.16. napján kiküldtük az anyagot, ez így hirtelen jött, hosszan elő kell készíteni, hogy 

mindenkinek jó legyen. 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

Akkor ma csak az a dolgunk, hogy elfogadjuk a költségvetést? 

 

Dr. Hofmann-né Hetesi Noémi 

Javaslat szintjén akár cafetériát is lehetne adni. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 
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Karsai József polgármester 

Ha nincs más javaslat egyenként felteszem szavazásra a módosító javaslatokat. 

Aki a szkander szakosztály részére tervezett 200.000 Ft helyett 300.000 Ft támogatást 

szeretne adni, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta:  

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

20/2024.(II.29.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város  Önkormányzata Képviselő-testülete a 

Szkander  egyesület részére működési támogatásként  a 

2024. évben 300.000 Ft támogatást kíván biztosítani a 2024. 

évi bevételek terhére. 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: értelem szerint 

 

 

 

Karsai József polgármester 

A játszótér kialakítására a képviselő-testület a 2024. évi tartalék terhére 5 millió forintot 

biztosít. Aki ezzel egyetért kézfelemeléssel jelezze.  

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta:  

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

21/2024.(II.29.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város  Önkormányzata Képviselő-testülete a játszótér 

kialakítására a 2024. évi tartalék terhére 5 millió forintot kíván 

biztosítani. 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: értelem szerint 

 

 

A Karsai József polgármester 

Aki a SZASZK-nál az 5 fő szociális dolgozók részére 10% béremelést biztosít a rendkívüli 

támogatások hiányát növelve, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

a képviselő-testület megszavazta a módosító javaslatot. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 4 igen 2 nem szavazattal az alábbi 

határozatot hozta:  

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

22/2024.(II.29.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város  Önkormányzata Képviselő-testülete a 

Kadarkúti Szociális Alapszolgáltatási Központnál dolgozó  

beosztott szociális gondozói részére 10% munkáltatói 
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döntésen alapuló további bérkeretet biztosít a 2024. évi 

költségvetés terhére 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: értelem szerint 

 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a Képviselő-testület fogadja el az Önkormányzat saját bevételei és az 

adósságot keletkeztető ügyeleteiből eredő 2024-2028 évekre tervezett fizetési kötelezettségei 

összegét az előterjesztés szerinti tartalommal. Aki a javaslattal egyetért, kérem 

kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal 1 tartózkodás 

mellett az alábbi határozatot hozta:  

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

23/2024.(II.29.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város  Önkormányzata Képviselő-testülete az 

Önkormányzat saját bevételei és az adósságot keletkeztető 

ügyleteiből eredő 2024-2028 évekre tervezett fizetési 

kötelezettségei összegét az előterjesztés mellékletében 

foglaltaknak megfelelően állapítja meg. 

 

 

Karsai József polgármester 
A költségvetésnél nem tudom megmondani mekkora főösszeggel fogadja el a képviselő-

testület a költségvetést. 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

Egy rendkívüli ülés keretében kellene elfogadni, mert ezt most technikailag lehetetlen 

elfogadni. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a Képviselő-testület hatalmazza fel a jegyzőt, hogy a költségvetést a módosító 

indítványoknak megfelelően dolgozza át. Aki a javaslattal egyetért, kérem kézfelemeléssel 

szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta:  

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

24/2024.(II.29.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város  Önkormányzata Képviselő-testülete felhatalmazza a 

jegyzőt, hogy a költségvetést a módosító indítványoknak megfelelően 

dolgozza át. 

Felelős: Dr. Szalontai András jegyző 

Határidő: értelem szerint 
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3. A Humánügyi Bizottság 2023.évi munkájáról szóló beszámoló tárgyalása 

Előadó: Horváth Ferencné Humánügyi Bizottság elnöke 

 

A beszámoló írásban kiadva. 

 

Horváth Ferencné Humánügyi Bizottság elnöke a beszámolót annyiban 

egészítette ki, hogy november hónapban 15-16-án felülvizsgálta a bizottság a 

bérlakásokat. A bérlakásoknál tapasztalt hiányosságokat a képviselő-testület felé 

jelezte. 

 

Karsai József polgármester megköszönte a Humánügyi Bizottság tavalyi munkáját.  

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a Képviselő-testület fogadja el a Humánügyi Bizottság 2023.évi munkájáról 

szóló beszámolót az előterjesztés szerinti tartalommal . Aki a javaslattal egyetért, kérem 

kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal 1 tartózkodás 

mellett az alábbi határozatot hozta:  

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

25/2024.(II.29.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város  Önkormányzata Képviselő-testülete a Humánügyi 

Bizottság 2023.évi munkájáról szóló beszámolóját az előterjesztés 

szerinti tartalommal elfogadja. 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: értelem szerint 

 

 

4. A 2024. évre szóló összesített közbeszerzési terv elfogadása 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

Kérdés, hozzászólás, észrevétel nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a képviselő-testület Kadarkút Város Önkormányzatának a 2024. évre szóló 

éves összesített közbeszerzési tervét az előterjesztés szerint hagyja jóvá. 

Aki ezzel egyetért,kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

26/2024.(II.29.) számú határozata 
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Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

Kadarkút Város Önkormányzatának a 2024. évre szóló éves 

összesített közbeszerzési tervét az előterjesztés szerinti 

tartalommal jóvá hagyja. 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: folyamatos 
 

 

 

5. Közútkezelői hozzájárulás és ideiglenes forgalomszabályozási terv jóváhagyása a 

Kadarkút, Virág utca 19. szám alatti ingatlan gázellátásához 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

A kérelem és a hozzájárulás tervezet írásban kiküldésre került. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom a Kadarkút, Virág utca 19. szám 824 hrsz. alatti ingatlan középnyomású 

gázellátásának kiépítéséhez a közútkezelői hozzájárulás megadását a Kadarkút 821 hrsz. 

aszfalt út, beton járda, közterület vonatkozásában az előterjesztés szerinti tartalommal. 

Javaslom továbbá az ideiglenes forgalomtechnikai terv jóváhagyását az előterjesztés szerinti 

tartalommal. 

Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

27/2024.(II.29.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testülete az 

E.ON Közép-dunántúli Gázhálózati Zrt. megbízásából 

(7626 Pécs, Búza tér 8/a.) a Sirály-TERV Bt. részéről 

Rechtné Ádám Csilla tervező  (GO-T-02-0527) kérelme, és 

az ahhoz csatolt Gv-105/FT rajzszámon S-2023/79 

munkaszámon készített Kadarkút, Virág utca 19. hrsz.: 824 

számú ingatlan középnyomású földgázellátása 

tervdokumentáció (hossz-szelvény, helyszínrajz, munkaárok 

minta keresztszelvény, valamint  műszaki leírás és 

forgalomtechnikai terv )  alapján  közútkezelői hozzájárulást 

ad a Kadarkút, Virág utca 19. szám 824 hrsz. alatti ingatlan 

középnyomású gázellátásának kiépítéséhez a Kadarkút 821 

hrsz. aszfalt út, beton járda, közterület vonatkozásában az 

előterjesztés szerinti tartalommal. 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testülete az 

ideiglenes forgalomtechnikai tervet az előterjesztés szerinti 

tartalommal jóvá hagyja. 
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Felelős: Karsai József polgármester 

 Határidő: azonnal 

 

 

 

6. A MEDICOPTER Alapítvány kérelme 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

A MEDICOPTER Alapítvány azzal a kéréssel fordult a képviselő-testülethez, hogy a 

kérelemben felsorolt eszközök megvásárlásához pénzbeli támogatást kérjen. 

 

Kujbus András György képviselő 
Javaslom, hogy 10.000 forinttal támogassuk az alapítványt. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, más javaslat nem volt. 

 

Karsai József polgármester 
Javaslom, hogy a képviselő-testület a MEDICOPTER Alapítvány részére 10.000 Ft 

támogatást biztosítson a 2024. évi költségvetési tartalék terhére. 

 

Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

A javaslat alapján Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal  

az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

28/2024.(II.29.) önkormányzati határozata 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  

a MEDICOPTER Alapítvány ( H-1081 Budapest, Szilágyi 

u.3.) részére 10.000 Ft összegű támogatást biztosít a 2024. 

évi költségvetési tartalék terhére 

 

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a 

támogatási összeg átutalásáról gondoskodjon. 

 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

 

7. Egyebek 
 

A) A Kossuth Lajos utca 16-18. szám földszint 2. ajtószám alatti önkormányzati költségelvű 

bérlakás pályázat kiírása 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

A Kossuth Lajos utca 16-18. szám földszint 2. ajtószám alatti önkormányzati költségelvű 

bérlakás bérlője 2023. november 30-án elhunyt. A fia nem kívánt élni a lakásbérleti jog 

folytatásának lehetőségével, így a bérleti szerződést 2024.02.23-án megszüntette. 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás? 
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Erdős Sándor János képviselő 

Mennyire van rendben ez a lakás? 

 

Karsai József polgármester 
Teljesen, beköltözhető. 2 hónapot laktak bent. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel,  hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 
Javaslom, hogy a képviselő-testület a határozati javaslatot fogadja el. 

Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

A javaslat alapján Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal  

az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

29/2024.(II.29.) önkormányzati határozata 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testülete az 

Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

jóváhagyja a Kadarkút, Kossuth Lajos u. 16-18. szám 

földszint 1. ajtószám alatti önkormányzati tulajdonú 

költségelvű bérlakás bérleti jogának elnyerésére irányuló 

pályázat helyben szokásos módon történő közzétételét.  

Felelős: Karsai József polgármester 

  Határidő: folyamatos 

 

 

 

B) Kiss Tibor Kadarkút, Pipacs utca 8. szám alatti lakos kérelme 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Az előterjesztés írásban kiküldésre került. 

 

Kiss Tibor Kadarkút, Pipacs utca 8. szám alatti lakos a Kadarkút, Pipacs utca 8. szám alatti 

ingatlanhoz gépkocsi bejáró, híd építéséhez kér hozzájárulást.  

A kérelméhez mellékelte a megvalósítani tervezett műszaki tartalmat bemutató rajzot, mely 

jelen előterjesztés mellékletét képezi.  

 

Az utcában Európai Uniós támogatás igénybevételével készült el a vízrendezés, az ingatlan 

előtti árokszakasz burkolt árokként került kiépítésre, az építményt átépíteni, megbontani nem 

lehet.  

 

Kérdés, észrevétel nem volt. 

 

Karsai József polgármester 
Javaslom, hogy a képviselő-testület a határozati javaslatot fogadja el. 

Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 
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A javaslat alapján Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal  

az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

30/2024.(II.29.) önkormányzati határozata 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Kadarkút, Pipacs utca 8. szám alatti ingatlanhoz gépkocsi 

bejáró, híd építéséhez az előterjesztés szerinti műszaki 

tartalommal hozzájárulást ad.  

A Képviselő-testület az árok burkolat, valamint az út- és 

járdaburkolat átépítéséhez, bontásához nem járul hozzá.  

A kivitelezés időtartama alatt Kérelmező az út és járda 

forgalmi rendjét nem akadályozhatja, illetve korlátozhatja. 

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a 

kérelmezőt a döntésről tájékoztassa.  

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: folyamatos 

 

 

C) Az id. Kapoli Antal Művelődési Ház intézményvezetői munkakörének ellátására 

pályázat kiírása 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Az előterjesztés írásban kiküldésre került. 

 

Az id. Kapoli Antal Művelődési Ház intézményvezetőjének vezetői megbízatása 2024. május 

31. napjával lejár. 

Mivel az intézményvezető magasabb vezető, ezért a képviselő-testületnek az állás betöltésére 

pályázatot kell kiírnia. 

A pályázati kiírást az előterjesztés mellékleteként csatoltuk. 

A bizottságba még nem találtam olyan szakértelemmel bíró tagot amelyet a jogszabály előír, a 

későbbiekben próbálok ilyen szakembert keresni. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 
Javaslom, hogy a képviselő-testület a határozati javaslatot fogadja el és a bizottság tagjainak 

megválasztására hatalmazzon fel. 

Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

A javaslat alapján Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal  

az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

31/2024.(II.29.) önkormányzati határozata 

 

1.   Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az 

id. Kapoli Antal Művelődési Ház intézményvezetői 

munkakör betöltésére pályázatot hirdet a határozat 

mellékletét képező pályázati felhívás szerint. 
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2.   Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az 

id. Kapoli Antal Művelődési Ház intézményvezetői 

munkakör betöltésére benyújtott pályázatok 

véleményezésére szakértői bizottságot hoz létre. A bizottság 

tagjainak megválasztására felhatalmazza Karsai József 

polgármestert. 

 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: folyamatos 

 

 

D) Kadarkút Város Önkormányzat polgármesterével kapcsolatos munkáltatói döntések 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

A polgármester éves szabadság tervét tévesen 2024. október 13. napjáig számoltuk, október 1. 

napjáig kell. Ez két nap különbséget jelent. 

 

Kérdés, észrevétel és hozzászólás nem hangzott el. 

 

Karsai József polgármester 
Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

A javaslat alapján Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal  

az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

32/2024.(II.29.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 

Kadarkút Város Önkormányzata polgármestere 2024. évi 

szabadságának ütemezésével kapcsolatban hozott 

5/2024.(II.1.) önkormányzati határozatát visszavonja, és a 

polgármester 2024. évi szabadságának ütemtervét jelen 

előterjesztés mellékletét képező szabadság ütemezés szerint 

jóváhagyja. 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

Szalontai András jegyző 

A másik döntés a cafetériáról szükséges.  

 

Karsai József polgármester 
Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 
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A javaslat alapján Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal  

az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

33/2024.(II.29.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 

polgármester 2024. évi cafetéria juttatásának összegét 2024. 

január 1-jétől 2024. október 1-jéig terjedő időszakra 

állapítja meg, bruttó 161.544,-Ft összegben. 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

E) Kadarkút 300 és 301 hrsz. földrészletek megosztása és határrendezése 

Előadó: Dr Szalontai András jegyző 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

Kadarkút Város Önkormányzata az Orvosi Rendelő és Egészségház építése beruházás során a 

parkolóépítést részben a Magyar Állam tulajdonában lévő és a Magyar Közút Nonprofit Zrt. 

kezelésében lévő 300 hrsz-ú közút területén valósította meg a Magyar Közút Nonprofit Zrt-

vel kötött szerződés alapján.  

A parkoló építésre igénybe vett közút területének önkormányzati tulajdonba adásának 

előkészítése során a Magyar Közút Nonprofit Zrt. Vagyongazdálkodási és nyilvántartási 

Osztály kérte a 9/2024. (II.1.) számú Képviselőtestületi határozat kiegészítését az ingatlan 

önkormányzati tulajdonba vételére, és az eljárással kapcsolatos költségviselésre vonatkozó  

kötelezettségvállalással, valamint polgármester felhatalmazására az ügyben szükséges 

jognyilatkozatok megtételéhez. 

 

Kérdés, észrevétel, más javaslat nem volt. 

 

Karsai József polgármester 
Javaslom, hogy a képviselő-testület a határozati javaslatot fogadja el. 

Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

A javaslat alapján Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal  

az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

34/2024.(II.29.) önkormányzati határozata 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testülete az 

alábbi határozatot hozza, egyúttal a 9/2024. (II.1.) számú 

Képviselő-testületi határozatát hatályon kívül helyezi.  

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 

Farkas Ferenc földmérő által készített 33/2023. számú, 
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záradékolt vázrajz alapján a Kadarkút 300 és 301 hrsz. 

földrészletek megosztásához és határrendezéséhez 

hozzájárul.  

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 

változási vázrajznak megfelelő megosztás utáni állapot 

szerinti, 300/1 helyrajzi számú, 260 m2 területű, a változás 

előtt a Magyar Állam tulajdonában lévő földterület 

önkormányzati tulajdonba adása esetén azt Kadarkút Város 

Önkormányzata a tulajdonába veszi és azt helyi közútként 

használja.  

A Képviselő-testület felkéri a Polgármestert, hogy az 

ingatlanrész önkormányzati tulajdonba adása és helyi 

közútként történő használhatósága érdekében a Magyar 

Közút Nonprofit Zrt. Vagyongazdálkodási és Nyilvántartási 

Osztálya felé a szükséges intézkedést tegye meg, 

figyelemmel a közúti közlekedésről szóló 32. § (3b) 

bekezdésében. 

A Képviselő-testület az eljárással kapcsolatos költségeket a 

2024. évi saját bevételek terhére biztosítja, azok viselésére 

kötelezettséget vállal.   

A Képviselő-testület megbízza a polgármestert, hogy az 

egyesített telekalakítási eljárás megindításáról 

gondoskodjon egyidejűleg felhatalmazza a polgármestert a 

szükséges jognyilatkozatok megtételére. 

Felelős: Karsai József polgármester 

  Határidő: folyamatos 

 

 

 

F) A Fogászati fejlesztés Kadarkúton 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

A Magyar Falu Programban pályázatot nyújtottunk be, legfeljebb 6 millió forint erejéig 

biztosítottan, fogászati kezelőegység beszerzésére. A jelenlegi fogászati egységünk az új 

működési engedélyhez nem felelne meg. 

Az ajánlattételi felhívással 11 forgalmazót kerestünk meg. A felhívásban alternatív ajánlatokat 

kértünk egyrészt jobbkezes székekre, másrészt jobb és balkezesen is szerelhető székekre. 

A jobb és balkezesen is szerelhető székekre az előterjesztés szerinti ajánlatok érkeztek be. A 

jobbkezes székre a kiküldött előterjesztés szerint látható, hogy az ENZEDENTAL 

Szombathelyi ajánlattevő ajánlott 4.610.000 Ft összegű ajánlatot. Ha a pályázat támogatásban 

részesül, akkor a megelőlegezett összeget visszakapjuk.  

Kérdés, észrevétel, hozzászólás? 

Erdős Sándor János képviselő 

Látok itt másik jobbkezes széket is jóval drágábbért. Ez minőségben mit jelent? Remélem 

nem esik szét ez a szék. Nem szeretnék abba a problémába ütközni, hogy megveszünk egy 

olcsót és nem tudjuk használni. 
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Karsai József polgármester 
A jegyző Úr a fogorvos Úrral egyeztetett és a fogorvos Úr azt mondta, hogy ez a szék 

mindenben megfelel. 

Kujbus András György képviselő véleménye szerint a nevet kell megfizetni a drágább 

kezelőegységnél. Ez a kezelőegység a működési engedélynek megfelel. 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

Ha később érkezik majd egy balkezes fogorvos, akkor nem fog tudni itt dolgozni. 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

Tud dolgozni, de a kezelőegységet nem fogja szeretni. 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

A jelenlegi széket el tudjuk adni? 

 

Karsai József polgármester 
Próbálkozunk az eladással, meg fogjuk hirdetni. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, más javaslat nem volt. 

 

Karsai József polgármester 
Javaslom, hogy a képviselő-testület a határozati javaslatot fogadja el. 

Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

A javaslat alapján Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal  

az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

35/2024.(II.29.) önkormányzati határozata 

 

1. Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete az „MFP/ÖTIFB/2024” 

kódszámú felhívás szerinti 3504944245 iratazonosító számú „Fogászati 

fejlesztés Kadarkúton” című projekt megvalósítása kapcsán fogorvosi szék, 

kezelőegység beszerzése” tárgyában kiírt ajánlattételi eljárást eredményesnek 

nyilvánítja, a benyújtott ajánlatokat megismerte. A többváltozatú ajánlatok 

változatai közül az „A változat” szerinti 1 db, jobb kezes fogorvosi szék, 

kezelőegység beszerzését valósítja meg. 

 

2. Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete az „MFP/ÖTIFB/2024” 

kódszámú felhívás szerinti 3504944245 iratazonosító számú „Fogászati 

fejlesztés Kadarkúton” című projekt megvalósítása kapcsán fogorvosi szék, 

kezelőegység beszerzése” tárgyában kiírt. ajánlattételi felhívásra benyújtott 

ajánlatok közül az ENZEDENTAL Egészségügyi Szolgáltató és Kereskedelmi 

Korlátolt Felelősségű Társaság, 9700 Szombathely, Fő tér 35. Fsz. 1. ajtó 

ajánlattevő bruttó 4 610 000 Ft összegű ajánlatát nyertes ajánlatként elfogadja. 

 

3. Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete az „MFP/ÖTIFB/2024” 

kódszámú felhívás szerinti 3504944245 iratazonosító számú „Fogászati 
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fejlesztés Kadarkúton” című projekt megvalósítása kapcsán fogorvosi szék, 

kezelőegység beszerzése” tárgyában kiírt ajánlattételi felhívásra benyújtott 

ajánlatok közül a Dentalcoop Plus Kereskedelmi és Szolgáltató Korlátolt 

Felelősségű Társaság, 9700 Szombathely, Sárvár utca 12. ajánlattevő bruttó 

5 890 000 Ft összegű ajánlatát nem támogatja, mivel érkezett az ajánlatánál 

kedvezőbb ajánlat. 

 

4. Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete az „MFP/ÖTIFB/2024” 

kódszámú felhívás szerinti 3504944245 iratazonosító számú „Fogászati 

fejlesztés Kadarkúton” című projekt megvalósítása kapcsán fogorvosi szék, 

kezelőegység beszerzése” tárgyában kiírt ajánlattételi felhívásra benyújtott 

ajánlatok közül az APEX-DENTÁL Kereskedelmi és Szolgáltató Betéti 

Társaság, 3527 Miskolc, Soltész Nagy Kálmán utca 2. III/2. ajánlattevő bruttó 

6 990 000 Ft összegű ajánlatát nem támogatja, mivel érkezett az ajánlatánál 

kedvezőbb ajánlat. 

 

5. Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete az „MFP/ÖTIFB/2024” 

kódszámú felhívás szerinti 3504944245 iratazonosító számú „Fogászati 

fejlesztés Kadarkúton” című projekt megvalósítása kapcsán fogorvosi szék, 

kezelőegység beszerzése” tárgyában kiírt ajánlattételi felhívásra benyújtott 

ajánlatok közül a SANITARIA Fogászati Alap- és Segédanyaggyártó és 

Forgalmazó Korlátolt Felelősségű Társaság, 1024 Budapest, Rómer Flóris utca 

34. mfsz. 2. ajtó ajánlattevő bruttó 9 466 732 Ft összegű ajánlatát nem 

támogatja, mivel érkezett az ajánlatánál kedvezőbb ajánlat. 

 

6. Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete az „MFP/ÖTIFB/2024” 

kódszámú felhívás szerinti 3504944245 iratazonosító számú „Fogászati 

fejlesztés Kadarkúton” című projekt megvalósítása kapcsán fogorvosi szék, 

kezelőegység beszerzése” tárgyában kiírt ajánlattételi felhívásra benyújtott 

ajánlatok közül a FALCONELLI Kereskedelmi és Szolgáltató Korlátolt 

Felelősségű Társaság, 9012 Győr, Csanakhegyi út 33. ajánlattevő bruttó 

4 966 900 Ft összegű ajánlatát nem támogatja, mivel érkezett az ajánlatánál 

kedvezőbb ajánlat. 

 

7. Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete az „MFP/ÖTIFB/2024” 

kódszámú felhívás szerinti 3504944245 iratazonosító számú „Fogászati 

fejlesztés Kadarkúton” című projekt megvalósítása kapcsán fogorvosi szék, 

kezelőegység beszerzése” tárgyában kiírt ajánlattételi felhívásra benyújtott 

ajánlatok közül a Medical Plus Service Kereskedelmi és Szolgáltató Korlátolt 

Felelősségű Társaság, 4225 Debrecen, Gönczy Pál utca 138. ajánlattevő bruttó 

6 347 000 Ft összegű ajánlatát nem támogatja, mivel érkezett az ajánlatánál 

kedvezőbb ajánlat. 

 

A Képviselő-testület megbízza a polgármestert, hogy az Ajánlattevőket a 

döntésről értesítse, és az ENZEDENTAL Egészségügyi Szolgáltató és 

Kereskedelmi Korlátolt Felelősségű Társasággal, mint nyertes ajánlattevővel 

kösse meg a beszerzésre vonatkozó adás-vételi szerződést. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Karsai József polgármester 
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Karsai József polgármester 
A doktor Úr tájékoztatta a jegyző urat, hogy a Kadarkúti rendelőben a fogorvosi rendelési 

ideje megváltozott. 

Hétfőn:  1400-2000 óráig 

Kedd:        700-1300 óráig 

Szerda:  1400-2000 óráig 

Csütörtök:    700-1300 óráig 

Péntek:  1400-2000 óráig  

 

A rendelési időt a fórumokon közzé fogom tenni. 

 

G) Tájékoztatók 

 

- Karsai József polgármester 

Tájékoztatom a képviselő-testületet, hogy egyeztettem Répay Gáborral a gyógyszertár 

tulajdonosával. A gyógyszertárat működtetni kívánja a továbbiakban fiók gyógyszertárként. A 

közforgalmi gyógyszertárra megkérte és meg is kapta a működési engedély megszüntetését, 

és fiók gyógyszertárként nyitja újra a gyógyszertárat ha arra megkapja az engedélyt. A nap 24 

órájában nem lesz gyógyszerész a Kadarkúti gyógyszertárban, de a receptkiváltás működik. 

Áprilisra ígéretet kaptunk a gyógyszertár kinyitására. 

 

Március 5. napján délután 5 órára szeretettel várom a képviselő-testület tagjait a házasságkötő 

teremben. Kell készítenünk integrált településfejlesztési stratégiát és ezt vitára kell bocsájtani 

a lakosság körében. A meghívókat közzé tettük. Jönni fog a főépítész Úr is aki az integrált 

településfejlesztési stratégiát készíti. 

 

A képviselő-testület tagjai jelezték, hogy március 5. keddi napra esik. A polgármester 

pontosítást ígért az időpont kapcsán. 

 

- Dr. Szalontai András jegyző 

A szolgáltató háziorvosaink és a fogorvosunk is nyilván a működési engedéllyel 

párhuzamosan telephelyet létesít. A képviselő-testület hozzájárulását kérjük ahhoz, hogy az 

M-AMARA Korlátolt Felelősségű Társaság, a Speedy Recovery Egészségügyi Szolgáltató 

Korlátolt Felelősségű Társaság, a Dr. Behek Egészségügyi Szolgáltató Korlátolt Felelősségű 

Társaság és a Tapdent Korlátolt Felelősségű Társaság a 7530 Kadarkút, Fő utca kettő szám 

hrsz.:350 alatti orvosi rendelőt telephelyeként bejelentse. 

 

Kérdés, észrevétel, más javaslat nem volt. 

 

Karsai József polgármester 
Javaslom, hogy a képviselő-testület a jegyző Úr által elmondott határozati javaslatot fogadja 

el. 

Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

A javaslat alapján Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal  

1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
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36/2024.(II.29.) önkormányzati határozata 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

tulajdonosként hozzájárul ahhoz, hogy a Dr. Behek 

Egészségügyi Szolgáltató Korlátolt Felelősségű Társaság 

(rövidített név: Dr. Behek Kft., székhely: 7400 Kaposvár, 

Hunyadi J. u. 80.;) a Speedy Recovery Egészségügyi 

Szolgáltató Korlátolt Felelősségű Társaság (rövidített név: 

Speedy Recovery Kft., székhely: 7530 Kadarkút, Fő u. 5/a.;) 

a M-AMARA Korlátolt Felelősségű Társaság (rövidített 

név: M-AMARA Kft., székhely: 7530 Kadarkút, Fő u. 5/a.;) 

és a Tapdent Korlátolt Felelősségű Társaság (székhely: 

2463 Tordas, Köztársaság út 9.) a 7530 Kadarkút, Fő utca 2. 

szám hrsz.:350 alatti orvosi rendelőt az illetékes 

törvényszék előtt változásbejelentési eljárásban 

telephelyeként bejelentse. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Karsai József polgármester 

 

 

 

-  Dr. Szalontai András jegyző 

Az új mini bölcsődei telephely vonatkozásában társulási megállapodás módosítása annyiban 

szükséges, hogy a megállapodás VII. rész Társulás által fenntartott intézmények megnevezése 

jelenleg Kadarkúti Gyermekkert Óvoda és Mini Bölcsőde, székhely Fő utca 3. és ide a 

polgármester Úr javaslata szerint Csupaszív Mini Bölcsőde néven a székhelyét is megadva az 

új mini bölcsőde is bele kerülne. 

 

Kérdés, észrevétel, más javaslat nem volt. 

 

Karsai József polgármester 
Javaslom, hogy a képviselő-testület a társulási megállapodás VII. részét az elhangzottak 

szerint módosítsa.  Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

A javaslat alapján Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen 1 nem 

szavazattal  az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

37/2024.(II.29.) önkormányzati határozata 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a Kadarkút és Térsége Óvodafenntartó 

Társulás Társulási Megállapodását az előterjesztés szerint 

módosítja, abba új bölcsődei feladat-ellátásként a 

„Csupaszív Mini Bölcsőde” nevű mini bölcsődét 7530 

Kadarkút, Fő u. 7. szám alatti telephellyel felveszi. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Karsai József polgármester 
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- Pintér Gergő alpolgármester 

A fogorvosi rendelésen kívül mindenki átpakolt az új orvosi rendelőbe? 

A régi rendelőnél ha a fogorvos is átpakol karbantartási munkálatokat kellene elvégeznünk. 

Van-e előrelépés a társtulajdonosokkal kapcsolatban, eladják, átadják-e részünkre. 

 

Karsai József polgármester 
Hencse polgármestere jelezte, hogy ingyenesen átadja Kadarkút részére a tulajdoni hányadát, 

a többi résztulajdonossal az egyeztetés folyik. Hivatalosan megkeressük őket. Ha a 

tulajdonviszonyok rendeződnek az épületet közcélra kell használni, mert a pályázatban 

vállaltuk. 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

Az épület adottságai nem rosszak. 

 

- Rózsa János képviselő 

Átgondolásra javaslom a képviselő-testületnek a Rákóczi utcai két lakás értékesítését, 

ahonnan az iskolások kivonultak. Ha ott „fecskelakások” kerülnének kialakításra, nyílászárót, 

fűtést, padozatot stb. kell cserélni. Ez kb. 100 milliós nagyságrendet ölelne fel. Érdemes 

elgondolkodni azon ha felújítjuk és kiadjuk ezeket a lakásokat mikor fog nekünk ez 

megtérülni. 

 

A volt orvosi rendelőnél meg kellene nézni mekkora költségvonzata lenne annak, ha a fenti 

részben két lakás lenne kialakítva, ahogy korábban is volt. 

 

A Kossuth utcai lakásoknál a garázssor lebontását és új garázsok építését kellene megoldani, 

ha az ingatlan eladásból folyna be pénz. 

 

Karsai József polgármester 
Aki egyetért azzal, hogy a képviselő-testület a Kadarkút, Rákóczi utca 10. szám alatti épületet 

jelölje ki értékesítésre, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

2 igen 4 nem szavazattal a képviselő-testület nem jelölte ki értékesítésre a Kadarkút, Rákóczi 

utca 10. szám alatti épületet. 

 

- Karsai József polgármester 
A Magyar Falu Programban lehetne pályázatot benyújtani a régi orvosi rendelőnél lakások 

kialakítására. Ide közfeladatot ellátó személyt kell majd beköltöztetnünk. 

 

- Horváth Ferencné képviselő 

A Kossuth utcai bérlakásoknál a garázssor elbontására kaptunk már ajánlatot, illetve az 

udvaron átívelő fűtéscsövet is el kellene bontani, mert nem szép látvány. 

 

Karsai József polgármester 
A bontásnál már kerestem meg vállalkozót, de árajánlatot még nem kaptunk. 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

A fűtéscsövet elbontjuk, de az a probléma, hogy nagyon magasan van. 

- Erdős Sándor János képviselő 

A Rákóczi utcai lakásoknál a tető szépen fel lett újítva, de a párkánydeszka nem lett 

megcsinálva. 
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A pálinkafőző utáni útnál ki kellene írni, hogy az nem szemét telep. A zöld hulladékot 

kiviszik, de most már az építési törmeléket is. 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

Kis település vagyunk kiderül ki hordja oda a törmeléket. 

 

Más kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

 

A polgármester megköszönte a részvételt és a képviselő-testület nyilvános ülését 16 15  órakor 

bezárta és 5 perc szünet után zárt ülés tartását rendelte el. 

 

 

 

Kmft. 

 

 

 

 

 Karsai József Dr. Szalontai András 

 polgármester jegyző 


